
Dette føyer seg fint inn i rekken av klager dere retter mot oss og andre hytteeiere i Tonstad
hyttefelt. Skjønner ikke hva deres intensjoner med dette er? Er det å skape mistrivsel og
frustrasjon? Det gjør det ihvertfall ikke enkelt å ha et godt naboskap og en god "tone" i grenda.
Det siste som nå kom er at dere beskylder oss for å ha tatt oss tilrette på din eiendom, setter
urimelige frister for at dette skal utbedres og truer med å løse dette på vår regning .
Historikk : Tomta ble i sin tid utbedret og grovplanert, her brukt grov stein hentet fra havna, av
tidligere grunneier Håkon Johansen. Vi kjøpte tomta og gjorde nødvendig planeringsarbeid, dvs la
ut grus der dette var naturlig og satte opp hytta. Under denne prosessen viste det seg at vi og nabo
36/69 var for nær høyspentlinje. Dette ble løst i samarbeid med daværende grunneier (Håkon
Johansen) og FosenKraft ved at høyspentmast ble flyttet ut i nedkjørselen til min hytte. FosenKraft
kjørte så på ny masse utenfor min tomt for at vi fortsatt skulle kunne kjøre ned til hytta. Dette også
akseptert av tidligere grunneier. Her blir det altså ikke riktig å si at vi har tatt oss til rette og anlagt
vei/parkerinsplass ulovlig på din eiendom.
Vi må finne ny plassering til lysthuset etter at dere klaget på nåværende plassering med bakgrunn i
estetikk, at det ikke tok seg pent ut i hyttefeltet. Vil det å fjerne grus, grave hull og få frem grov
sprengstein gi et penere estetisk uttrykk i dette området? Eller har dere andre hensikter?
Håper vi kan komme til gode løsninger for begge parter i tiden som kommer.

Mvh

Rune Ratdal

From: idebygg@idehus.no
To: runerat@hotmail.com
CC: Trond.Langseth@bjugn.kommune.no
Subject: Svar nabovarsel 36/70
Date: Fri, 23 May 2014 08:18:37 + 0000

Trond: legg dette inn i saken fra meg privat som avsender.

Mvh

Dag Tyrhaug
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